

Administrative Notices



Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs

Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Headquarters Edition
Number 3/90

January 15, 1990

Édition de l'administration centrale
Numéro 3/90

le 15 janvier 1990

THE IVI SYSTEM (INTERACTIVE VIDEO INSTRUCTION)

The Computer-Based Learning Centre of APF is proud to announce the birth of a new program in the field of self-directed courses: the IVI System (Interactive Video Instruction). This system allows the student to follow a self-directed course on computer with laser disks and a touch screen. Compared to tutorials on diskettes, the laser disk uses film, image, animation, graphics, colour and sound, which assures the student will have an increased interest in learning. The nicest part is that no previous knowledge of computers or keyboards is required: all communication between the student and the system is done by touching the screen.

Available IVI Courses

You will find below a detailed description of the two available English courses: "The Versatile Organization" and a series of modules on "Management Skill Development Series".

Demonstration

There will be a demonstration of the system in room D2-200, on January 26 and February 2 and 16, from 10:00 to 11:00 a.m.

Other tutorials

APF would like to remind you that the following tutorials kits are available in our Centre or can be borrowed on request:

LE SYSTÈME D'ENSEIGNEMENT INTERACTIF PAR VIDÉO (IVI)

Le Centre d'apprentissage assisté par ordinateur à APF est fier de vous présenter son dernier-né dans le domaine des didacticiels: le système d'enseignement interactif par vidéo IVI (Interactive Video Instruction). Ce système permet à l'étudiant de suivre des cours autodidactiques sur ordinateur à l'aide d'un écran tactile et de disques lasers. Contrairement aux didacticiels sur disquettes, le disque laser permet d'utiliser beaucoup plus de médias, tels que les films, les images, l'animation, les graphiques, la couleur et le son, tout cela pour assurer un meilleur apprentissage et une plus grande motivation chez l'étudiant. Et le plus beau de tout ça est qu'aucune connaissance de l'ordinateur ou du clavier n'est requise: toute communication entre l'étudiant et le système se fait en touchant l'écran.

Cours IVI disponibles

Vous trouverez plus bas une description détaillée des deux cours disponibles en anglais: "The Versatile Organization" et une série de modules sur "Management Skill Development Series".

Démonstration

Il y aura une démonstration du système à la salle D2-200, le 26 janvier et les 2 et 16 février, de 10 h à 11 h.

Autres didacticiels

APF aimerait en profiter pour vous rappeler que les didacticiels suivants peuvent être prêtés sur demande ou utilisés à notre Centre:

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada

External Affairs and
International Trade Canada

Canada